
Cud Guadalupe
Dlaczego Maryja pięć wieków temu zostawiła wiadomość czytelną
dopiero dla ludzi XXI wieku?
Czy to Jej dar i argument dla nas na współczesny kryzys wiary?
Zupełnie przypadkowo odpowiedź na te pytania poznaje główny
bohater filmu.
John Martinez jest młodym i ambitnym reporterem z Los Angeles.
Razem ze swoją żoną Mary spodziewają się właśnie pierwszego
dziecka,  a  on  dostaje  do  napisania  artykuł  o  kulturze
latynoamerykańskiej. Siłą rzeczy musi się zmierzyć z legendą
objawień  Matki  Bożej  w  Guadalupe.  Sceptycznego  początkowo
Johna coraz bardziej pochłania śledztwo – do momentu, gdy
dostaje  tragiczną  wiadomość…  Czy  wystarczy  mu  wiary,  aby
wymodlić cud?
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Polecamy  uwadze  Parafian  film  „Cud  Guadalupe”,  który
wyświetlany jest MAXKinie w naszym mieście od 8.IV do  14.IV o
godzinie 12:40.  Jest to pierwszy kinowy film o objawieniach w
Guadalupe.


